
Protokoll från styrelsemöte i Halmstads Riksteaterförening den 22 januari 2020 på 
Kulturhuset Najaden i Halmstad 
 
Närvarande: Björn Ericson, Ulrika Andersson, Elisabeth Wetoft-Petersson, Georgia 
Kronkvist, Eva Nilsson, Sven Palmkvist, Eva Öhlin samt Ole Olsson som särskilt inbjuden. 
Under p. 1-5 deltog från föreningens valberedning, Jan-Olof Johansson och Jenny Axelsson 
 

1. Mötet öppnades. 
2. Björn valdes till mötessekreterare och Eva N till justerare. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
5. Diskuterades styrelsens sammansättning inför kommande årsmöte med 

valberedningen. Björn och Georgia kommer att lämna styrelsearbetet efter årsmötet. 
Övriga närvarande var positiva till fortsatt arbete. Under diskussionen avnjöts en 
utsökt smörgåstårta med dryck som Eva N bjöd på med anledning av sin stundande 
högtidsdag. Alla tackade Eva N och utbringade ett fyrfaldigt leve för jubilaren. 

6. När det gäller ansvaret för hemsidan är detta en uppgift för Malcolm medan Eva Ö tar 
över ansvaret för marknadsföring i sociala medier. Björn justerar i tidigare beslut. 

7. Beslutades att inte i nuläget förlänga avtalet med Skärmexpo angående 
marknadsföring på digitala skärmar i Halmstad. Diskuterades andra former att nå ut 
med föreningens budskap som att fördjupa samarbetet med Filmklubben, undersöka 
ett samarbete med biografen eller distribuera vår folder med Hallandsposten. 

8. Getinge Samhällsförening har visat intresse för Kalejdo-Dans som skulle kunna visas 
i bygdegården. Ulrika, som haft de inledande kontakterna, lämnar över 
kontaktuppgifter till Sven, som tar kontakt med Getinge. Vår förening kan tänka sig 
att stå för gaget, om samhällsföreningen står för lokal och de övriga praktiska 
arrangemangen kring föreställningen. 

9. Eva N berättade att hon bokat lokal, Dramalogen, till årsmötet. Det är också klart 
med underhållning och att vi bjuder de medlemmar som anmält sin närvaron förväg, 
på kaffe och semla. 

10. Styrelsen godkände kallelsen och dagordningen till årsmötet liksom den ekonomiska 
redovisningen och verksamhetsberättelsen för 2019 samt verksamhetsplan för 2020. 
Se bilagor. Kallelsen till årsmötet skickas ut digitalt till de medlemmar som anmält 
e-post, och i lösbrev till övriga. Årsmöteshandlingarna ska göras tillgängliga på 
föreningens hemsida och översändas till föreningens revisorer. 

11. Som övrig fråga anmäldes att flera ur publiken efterfrågat en spegel vid garderoben 
vid Figarosalen. Björn tar upp frågan med Halmstads Teater. 

12. Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
 
Björn Ericson                                                 Eva Nilsson  
Ordf/Sekr                                                       Justeras 


